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گاتزتا دلواسپورت )ایتالیا(
پیروزی هــای پیاپــی میلان در ســری 
A و حضــور این تیــم در صدرجدول 
باعث شده تا پائولو مالدینی کاپیتان 
سابق و اســطوره این باشگاه به وجد 
بیاید و بگوید میلان به جایی رسیده 
کــه می توانــد اســکودتو را هــم ببرد. 
ایــن روزنامــه هم صحبــت مالدینی 
مبنــی بــر اینکــه »ایــن میــلان رؤیــا 

می سازد« را روی جلد خود برد.

میرر اسپورت )انگلیس(
مینــو رایــولا مدیربرنامه هــای معــروف 
اروپــا  فوتبــال  ســتاره های  از  بســیاری 
اعــلام کــرده پل پوگبا ســتاره فرانســوی 
پایــان خــط خــود  بــه  منچســتریونایتد 
در ایــن تیم رســیده و از جمع شــیاطین 
ســرخ جدا خواهد شد. ســوژه ای که این 
روزنامه آن را روی جلد خود برده و تیتر 
»ایــن پایان پل اســت« را برای این خبر 

انتخاب کرد.

آس )اسپانیا(
بارســلونا و یوونتوس در حالی دیشب در 
آخریــن هفته لیگ قهرمانــان اروپا برابر 
هم بــه میــدان رفتند کــه لیونل مســی و 
کریســتیانو رونالــدو یک بار دیگــر مقابل 
هم بازی کردند تا شاهد نبرد دوباره این 
دو فــوق  ســتاره بــزرگ و جــذاب فوتبال 
جهان باشــیم. موضوعی که این روزنامه 
هم با تیتر »پیش بینی  شده ترین دوئل« 

به آن پرداخت.
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کسی نمی تواند جلوی تیمی را که خوب است بگیرد

»فکری« نیازمند تفکری جدید
اســتقلال این هفتــه در لیگ برتــر برابر صنعت 
نفــت آبــادان به پیــروزی نرســید تا ماننــد دیدار 
هفتــه قبل برابــر پیــکان، دو امتیاز حســاس را از 
دســت بدهد. در واقــع آبی پوشــان پایتخت از 5 
بــازی خــود در لیگ جــاری در 3 مســابقه برنده 
نشده اند تا 7 امتیاز از 15 امتیاز ممکن را از دست 
داده باشند. پس از این مسابقه، محمود فکری با 
انتقاد از داوری، تأکید کرد که »مشــخص است کارهایی که انجام می دهند، 
از کجا آب می خورد و نمی خواهند استقلال نتیجه و شکل بگیرد.« سرمربی 
اســتقلال در حالی اینقدر برآشفته شــده و چنین حرف هایی را مطرح کرده 
کــه خــودش در مرکــز حاشــیه های تیمــش در هفته هــای اخیر قرار داشــته 
اســت. او در بدو حضورش در جمع آبی پوشــان گفت که می داند اســتقلال 
همیشه حاشــیه دارد ولی می خواهد بدون توجه به آن کارش را دنبال کند؛ 
با این اوصاف خیلی زود خودش مولد حاشیه شد. در پایان بازی هفته دوم 
برابر فولاد، فیلمی از ســرمربی اســتقلال در فضای مجازی منتشر شد که از 
الفاظی ناشایست استفاده کرد و حاشیه های این موضوع تا چند روز گریبان 
او را گرفت. موضوعی که منجر به محرومیت یک جلســه ای فکری از ســوی 
کمیته انضباطی شــد و او نتوانســت در بازی با پیکان روی نیمکت بنشیند و 
تیمــش بدون او به 3 امتیاز نرســید. فکــری در همان بازی با فولاد با شــیخ 
دیاباتــه، آقای گل فصل گذشــته لیگ برتر درگیر شــد و متوجه مصدومیت 
محمد دانشــگر هم نشــد تــا تیمش دقایقــی را 10 نفــره بازی کنــد و بازنده 
شــود! در این هفته ها یکی دیگر از ســوژه های پیرامون اســتقلال، دســتیاران 
فکــری بوده اند. مربیانی کــه تعدادی از آنها مانند ســیروس دین محمدی 
همان قبل از شروع فصل جدا شدند و شرح وظایف بقیه نیز به طور واضح 
مشخص نیست. آش آنقدر شور شده که حنیف عمران زاده در جریان بازی 
به محمدحســین مرادمنــد می گوید برو جلو ولی صمــد مرفاوی مخالفت 
می کند. در این میان پرویز مظلومی هم هســت که حتی شــایعه شــد گاهی 
تصمیمات فکری را وتو می کند و عجیب اینکه همچنان بحث اضافه شدن 

دستیار جدید به نیمکت استقلال مطرح است.
تمام اینها درست است که فکری زمان زیادی برای آماده سازی تیمش 
نداشــته، از بین مهاجمانش تنها یک بازیکن گل زده، مصدومان زیادی در 
این هفته ها از جمله دیاباته، اســماعیلی، مســعود ریگی و غفوری داشــته و 
نتوانســته از تمــام موجــودی اش اســتفاده کند امــا اینها دلیل نمی شــود که 
فکری ضعف های تیمش را نادیده بگیرد و بگوید: »برای یک تیم قشــنگ 
ســوت می زننــد و اشتباهات شــان به ســود آنها و به ضرر ماســت.« باشــگاه 
اســتقلال در حالــی از کمیته داوران به فدراســیون فوتبال گلایــه کرده که بنا 
بر نظر کارشناســان داوری، در همین بازی اخیر گل صحیح نفت به اشــتباه 
آفساید و مردود اعلام و از سویی مشخص شد در صحنه ای که استقلالی ها 
معتقــد به پنالتــی بودنــد، بازیکن نفت مرتکب خطای هند نشــده اســت. 
در ایــن میان باید از فکری پرســید چرا هرویه میلیــچ بازیکن تأثیرگذار خود 
را کــه در بازی هــای قبــل ثابت بــود، در بازی بــا نفت در ترکیــب اصلی قرار 
نداد؟ در واقع بهتر اســت او به جای پرداختن به حاشــیه ها، اشــکالات فنی 
تیمش را برطرف کند. موضوعی که بســیاری از هواداران استقلال نیز به آن 
اشــاره دارند و معتقدند تیم شــان خوب بازی نمی کنــد. اینکه نمی خواهند 
اســتقلال نتیجه بگیرد، از جنس همان ادعایی است که یحیی گل محمدی 
فصل گذشــته پــس از باخت در دربی جــام حذفی مطرح کرد اما بســیاری 
علــت نتیجه آن بــازی را تصمیمات نادرســت فنی ســرمربی پرســپولیس 
می دانستند نه مسائلی دیگر. با این حال، یحیی تیمش را به قهرمانی لیگ 
رســاند و تا فینال لیگ قهرمانان آسیا هم پیش رفت تا حتی شائبه عجیب 
»مهندسی نتایج« که پیش تر توسط امیر قلعه نویی مطرح شد و البته اثبات 
نشــده بود هم رنگ ببازد. واقعیت این اســت اشــتباهات داوری برای همه 
تیم هــا رخ می دهــد و گاهــی بــه ضرر یا به نفع آنهاســت ولی هیچ کســی یا 
مجموعه ای نمی تواند سد راه موفقیت تیمی که خوب است و برنامه دارد، 
بشــود. »فکری« بهتر اســت فکری جدید به حال شرایط فنی تیمش کند تا 
از این وضعیت خارج شــود چرا که اگر کرونا نبود، شاید خیلی زود هواداران 

روی سکوهای ورزشگاه با شعار »حیا کن، رها کن« انتظار او را می کشیدند!

کاراته از المپیک حذف و سنگنوردی اضافه شد
کمیتــه اجرایــی بازی های المپیک ۲0۲۴ پاریس، اوایل ســال گذشــته پس از 
برگزاری جلسه ای اعلام کرد که رشته رزمی کاراته از جمله رشته هایی است 
کــه در بازی هــای المپیک ۲0۲۴ حضور نخواهد داشــت؛ پــس از آن برخی از 
کشــورها به این تصمیم کمیته اجرایی المپیک معترض شــدند که فرانســه 
به عنوان میزبان مســابقات المپیک ۲0۲۴ و یکی از قدرت های کاراته جهان 
یکی از این کشــورها بود اما اعتراضات در نهایت راه به جایی نبرد و با اعلام 
رسمی رشته های حاضر در المپیک پاریس مشخص شد کاراته جایی در این 
رقابت ها نخواهد داشت. کاراته برای نخستین بار قرار است در المپیک توکیو 
حضور داشــته باشد. ایران یکی از قدرت های کاراته جهان محسوب می شود 
و ملی پوشــان کشــورمان همیشــه در مســابقات معتبر با دســت پر به کشور 
بازگشته اند. تیم ملی کشورمان از شانس های کسب مدال برای ورزش ایران 
در المپیــک توکیو اســت تا جایی کــه بارها وزیــر ورزش در صحبت های خود 
امیدوارانه در خصوص کسب مدال بخصوص مدال طلا در المپیک صحبت 
می کــرد و حــال با ایــن تصمیم کمیتــه اجرایــی المپیک، توکیو تنهــا میدان 
بزرگ برای کاراته کاهای کشــورمان برای کســب افتخاری بزرگ خواهد بود. 
مســعود ســلطانی فر پیش از این بیان داشــت: »یقین دارم کاراته مدال طلا 
را در المپیک ۲0۲0 کســب می کند.« همچنین طبق تصمیم کمیته اجرایی 

المپیک حضور سنگنوردی در المپیک ۲0۲۴ پاریس قطعی شد.

آرزوی بنا؛ قهرمانی پرسپولیس با مربی ایرانی
گفت و گوی متفاوت »ایران« با سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی که طرفدار پروپا قرص فوتبال است

محمد محمدی سدهی / دومین اردوی 
آماده ســازی تیــم ملــی کشــتی فرنگی 
بــرای حضــور در رقابت هــای جهانــی 
آبــان   ۲۴ تــا   1۵ روزهــای  صربســتان، 
مــاه در محل خانه کشــتی برگزار شــد؛ 
مســابقاتی کــه البتــه به دلیــل ابتــلای 
چنــد کشــتی گیــر از کشــورهای امریکا، 
بــه ویــروس  ژاپــن، قزاقســتان و کوبــا 
کرونــا برگزار نشــد و تشــکیل ایــن اردو 
بــرای برخی از کشــتی گیــران و مربیان 
تیم های ملی دردسرســاز شــد. محمد 
بنــا، ســرمربی تیم ملی کشــتی فرنگی 
جــزو افرادی بــود که در ایــن اردوها به 
ویــروس کرونــا مبتــلا و در بیمارســتان 
از  روز  چنــد  از  پــس  و  شــد  بســتری 
بیمارستان مرخص و در خانه کارهای 

قرنطینه خود را دنبال کرد.
محمــد بنــا در گفت و گو بــا »ایران« 
درخصــوص ابتلایــش به کرونــا اظهار 
داشــت: »خــدا را شــکر دوران نقاهتم 
بــه پایــان رســید و حالم خوب اســت؛ 
۴0 درصــد از ریه هایم درگیر شــده بود 
و ایــن موضــوع باعــث شــد تــا حجــم 
ریه هایم کوچک شــود و برای رســیدن 
نــرم  بــه  شــروع  طبیعــی  حالــت  بــه 
دویــدن کردم،البتــه ایــن نــرم دویدن 
تنها مختــص افرادی نیســت که کرونا 
می گیرند بلکه همه باید این نرمش را 
انجام دهند تا بدن و ریه ســالم داشته 
باشند و بتوانند این بیماری را شکست 

دهند.«
ســرمربی تیم ملی کشــتی فرنگی با 
اشاره به این موضوع که روزهای سختی 
را پشــت ســر گذاشته اســت، افزود: »به 

نوع ســخت کرونا مبتلا شدم و ۴ روز در 
بیمارستان بستری شدم که این ۴ روز به 
انــدازه یک عمر برای من گذشــت. من 
۶۲ ســال ســن دارم و در  ایــن ۶۲ ســال 
حتی یک بار هم در بیمارستان بستری 
نشــدم به ایــن دلیل روزها و شــب های 
بیمارســتان برای من به ســختی سپری 
شــد و به هیچ وجه دوست ندارم که به 

آن روزها برگردم.«
او صحبت هــای خــود را ایــن گونــه 
ادامه داد: »دوران حضورم در قرنطینه 
خانگــی هم کلافه کننده بــود و علایمی 
همچــون کم اشــتهایی داشــتم و علاوه 
بــر این مشــکلات تنفســی هم داشــتم 
و دوران قرنطینــه هــم دوران ســختی 
بــود و خــدا نصیــب هیــچ کســی نکند. 
گفته می شــود که واکســن کرونا توســط 
کشــورمان در حال ســاخت است و قرار 
اســت روی انســان هــم آزمایش شــود. 
امیــدوارم ایــن اتفــاق بیفتد و در ســال 
باشــند  وســلامت  خــوب  همــه   1۴00
و بتوانیــم هماننــد قدیــم همدیگــر را 
ببوســیم و در آغوش بکشــیم؛ از مردم 
می خواهم که به نکات بهداشتی توجه 
کننــد و با رعایــت این نکات خودشــان 
را در مقابــل ایــن ویــروس مصــون نگه 

دارند.«
در  ایــران  کشــتی  خــاص  آقــای 
ســوریان  حمیــد  انتخــاب  خصــوص 
به عنوان محبوب ترین فرنگی کار جهان 
اظهار داشــت: »ســوریان یکی از مفاخر 
کشتی است و این انتخابات برمی گردد 
به فعالیت مــردم در صفحات مجازی 
کــه البته مردم مــا در صفحات مجازی 

فعالیت زیادی دارند، البته ســوریان در 
کشــورهای دیگــر هــم محبوب اســت و 
مــردم کشــورهای دیگر هــم او را خیلی 
دوســت دارنــد؛ محمدعلــی  گرایی هم 
جــزو کاندیداهــا بــود و تــا فینــال هم پا 
به پای حمیــد ســوریان آمد. گرایی هم 
محبوبیــت خاصــی دارد و از انتخاب او 

هم دو برابر خوشحال شدم.«
بنا در خصوص برگزاری مســابقات 
لیگ کشــتی فرنگــی و در پاســخ به این 
سؤال که آیا کشتی گیری نظرتان را جلب 
کرده است؟ بیان داشت: »دور برگشت 
مســابقات تمام شــد و ۲5 و ۲6 آذرماه 
مرحله نهایی مسابقات برگزار می شود. 
طبیعتاً برگزاری مسابقه در این شرایط 
بسیار ســخت است و کشتی گیران برای 
برگزاری تمرینات شان به  دلیل شرایط 
کرونا با محدودیت هایی مواجه هستند؛ 
برگــزاری مســابقات بــا شــرایط کنونــی 
همــت والا می خواســت که فدراســیون 
را  و مســابقات  را داشــت  ایــن همــت 

بخوبی برگزار کرد.«
ســرمربی تیم ملــی کشــتی فرنگی 
گفــت: »نمــی شــود گفت کــه برگزاری 
روزهــای  ایــن  در  ورزشــی  مســابقات 
اســت؛ همان طــور  ناشــدنی  کرونایــی 
کــه می بینید با وجود ابتــلای بازیکنان 
ذوب آهن اصفهان مســابقات فوتبال 
از  بایــد  و  اســت  برگــزاری  حــال  در 
مسئولان برگزاری مسابقات تشکر کرد 
که با وجود این شــرایط ویژه مسابقات 
ورزشی را برگزار می کنند و نمی گذارند 
که چرخ ورزش از حرکت بایستد،البته 
کیفیــت برگــزاری مســابقات هماننــد 

ســال های گذشــته نیســت امــا بــه هــر 
حال برگزاری مســابقات ورزشی اتفاق 
خوبی است و باید ادامه داشته باشد.«
آقــای خــاص کشــتی ایــران علاقــه 
خاصــی بــه فوتبــال و تیم پرســپولیس 
دارد. او درخصوص حضور پرسپولیس 
صحبــت  گونــه  ایــن  آســیا  فینــال  در 
کــرد: »موضــوع حضور پرســپولیس در 
فینــال لیــگ قهرمانــان ،تنهــا بــه ایــن 
تیــم اختصاص نــدارد و این یک بحث 
ملی اســت و باید همه کنار هم باشــیم 
و بــا حمایــت از پرســپولیس مقدمــات 
قهرمانــی ایــن تیــم را فراهم کنیــم؛ از 
قهرمانی تیم ایرانی در لیگ قهرمانان 
آســیا ســال ها می گــذرد البتــه در ایــن 
سال ها چند تیم مثل همان پرسپولیس 
داشــتیم که تــا فینال رفت امــا قهرمان 

نشد.«
او بیان داشــت: »بحــث حضور یک 
تیم ایرانی در فینال، بحث ملی است و 
اگر اســتقلال هم در فینال بازی می کرد 
من بــازی این تیم را تماشــا می کردم و 
به تشــویق ایــن تیــم می پرداختــم. اما 
بــه هــر حــال آرزوی مــن این اســت که 
پرسپولیس با یک مربی ایرانی قهرمان 
آســیا شــود و ایــن اتفــاق بســیار بزرگی 
اســت ،چــرا کــه کیفیــت بــالای مربیان 
قهرمــان  می دهــد.  نشــان  را  ایرانــی 
شــدن یک تیم ایرانی در مســابقاتی که 
ســال هاســت در آن بــه  عنوانی دســت 
نیافته ایــم، اتفاقــی خوشــایند اســت و 
امیــدوارم که این موضوع محقق شــود 
و مــردم در ایــن شــرایط ســخت از این 

قهرمانی خوشحال شوند.«

آدرینــا ورشــینگر / پرونده هفتــه پنجم 
لیگ برتر بیســتم، یکشــنبه و دوشــنبه 
بــا برگــزاری 7 دیــدار و تعویــق بــازی 
شــد.  بســته  پرســپولیس  نســاجی- 
ایــن دیــدار بــه دلیــل شــرایط خــاص 
سرخپوشــان پایتخــت که خــود را برای 
فینال لیــگ قهرمانان آســیا در ۲9 آذر 
آمــاده می کننــد، لغــو شــد. در هر حال 
ایــن تنها اتفــاق مهــم این هفتــه نبود 
نتایــج  شــده،  برگــزار  بازی هــای  در  و 
قابــل توجهــی بــه ثبــت رســید. نفــت  
مسجدســلیمان با نتیجــه غیرمنتظره 
3-1 ســپاهان را شکســت داد و کمتــر 
کســی فکــر می کــرد شــاگردان محــرم 
نویدکیا چنین باختی را متحمل شــوند 
ولــی شــاگردان ســیدمجتبی حســینی 
توانســتند هم اولین برد خــود در لیگ 
بیســتم را جشــن بگیرنــد و هــم بعد از 
5 ســال برابر سپاهان به برتری برسند. 
البته باید اشــاره ای به چمن نامطلوب 
محمــدی  بهنــام  شــهید  ورزشــگاه 
مسجدسلیمان داشــته باشیم که کار را 
برای همه تیم ها ســخت می کند. ذوب 
آهن به دلیل اینکه 15 بازیکن کرونایی 
داشت، نمی خواست برابر شهرخودرو 
بــه میــدان بــرود امــا ســازمان لیــگ با 
اســتناد بــه قانــون 11+5 با درخواســت 
تیــم اصفهانــی موافقــت نکــرد و ایــن 
تیــم در ورزشــگاه فولادشــهر میزبــان 
شــهرخودرو شــد و بازی را با دبل امین 
قاســمی نژاد ۲-0 واگــذار کــرد. رحمان 
رضایی، ســرمربی ذوبی ها هم بشدت 
از وضعیــت موجود گلایــه و تأکید کرد 
افراد غیرفوتبالی وارد فوتبال شــده اند 
و بــرای موضوع مهمی که سررشــته ای 
از آن ندارند تصمیــم می گیرند. دیدار 
حســاس تراکتــور و فــولاد در شــرایطی 
بدون گل خاتمه یافت که باز هم شاهد 
جنجــال در نیمکت ها بودیــم، آن هم 
در بازی هایی که یک پای آن فولادی ها 
هســتند. البته جــواد نکونام هم مدعی 

بــود کــه دســتیار علیرضــا منصوریــان 
بی احترامــی کرده اما ســرمربی تراکتور 
تأکید داشــت اگر دستیار او بی احترامی 
کــرده چرا مربــی فولاد هم اخراج شــد 
و بــه جنجال های ساســان انصاری هم 
اشــاراتی داشــت. منصوریــان معتقــد 
اســت اگر VAR بود، ۲ گل تیم او مورد 
پذیــرش قرار می گرفت. دیدار ســایپا و 
مس رفســنجان دیگــر مســابقه ای بود 
که با تســاوی بدون گل به پایان رســید. 
سایپایی ها معتقد بودند داور 3 پنالتی 
بــرای آنها نگرفته اســت. در ورزشــگاه 
امام علی )ع( سیرجان، گل گهر ۲-1 به 
میهمان خود پیکان باخت تا شاگردان 
امیــر قلعه نویی نخســتین باخت خود 
در فصــل جــاری را تجربــه کننــد. البته 
هســتند.  صدرنشــین  همچنــان  آنهــا 
محمــدی  نــادر  دســتی  اوت  پرتــاب 
بازیکن پیکان که به صورت  آکروباتیک 
انجام شــد، با اشــتباه عجیــب علیرضا 
حقیقــی همــراه و یــک گل بــه خــودی 
بــه نــام دروازه بــان گل گهــر ثبت شــد. 
همچنیــن گادویــن منشــا کــه تــک گل 
سیرجانی ها را زد، 5 گله شد تا در صدر 
جدول گلزنان قرار بگیرد. در ورزشــگاه 

آلومینیــوم  اراک،  )ره(  خمینــی  امــام 
جشنواره ای از گل به راه انداخت و 1-4 
ماشین ســازی  را برد تا شاگردان رسول 
خطیبی نخستین برد خود در لیگ برتر 
را جشــن بگیرند. در ضمن اراکی ها که 
در 4 بــازی قبل حتی یک بار هم موفق 
به گلزنی نشــده بودند، در این بازی دو 
بازیکــن دو گله داشــتند؛ حامــد پاکدل 
و ســعید باقرپســند دبل کردند. گفتنی 
اســت در سمت مقابل شاگردان وحید 
بیاتلــو چهارمیــن شکســت را متحمل 
شدند تا ماشین سازی بیشترین باخت 
را تــا به اینجای کار تجربه کرده باشــد و 
بــا تنها یک امتیــاز در قعر جــدول قرار 
بگیرد. استقلال هم در ورزشگاه آزادی 
مقابــل صنعت نفت آبــادان به نتیجه 
1-1 رضایــت داد تــا آبی پوشــان پس از 
تســاوی بدون گل برابــر پیکان در هفته 
چهارم، دو بازی متوالی دست شــان به 
3 امتیاز نرســد. موضوعــی که ناراحتی 
شــدید محمود فکری را در پی داشت و 
او انتقادهای زیادی از داور مطرح کرد و 
باشــگاه هم در نامه ای از کمیته داوران 
خواســت به مسائل و اشتباهات داوری 

رسیدگی کند.

بررسی اتفاقات هفته پنجم لیگ برتر که با لغو یک دیدار به پایان رسید

اولین بردها، نخستین گل ها، ادامه حاشیه ها
جعفر ســمیعی، مدیرعامل باشــگاه پرســپولیس دوشنبه 
شــب در گفت و گو بــا برنامه »فوتبــال برتر« دربــاره آخرین 
وضعیت سرخپوشــان پیش از اعزام به قطــر برای برگزاری 
فینال لیگ قهرمانان آســیا اظهارداشــت:»تیم در بالاترین 
ســطح اتحــاد و هماهنگــی قــرار دارد و ان شــاالله بتوانیم با 
هماهنگی خوب عازم قطر شــویم. وزیــر ورزش و جوانان با 
مدیریــت مهدی علی نــژاد، معاون وزیــر ورزش کارگروهی 
در وزارتخانــه تشــکیل داده که دو نماینده مجلس شــورای 
اســلامی )زارع و فروردین(، نماینده فدراســیون و ســازمان 
صداوســیما در آن حضور داشتند. تصمیم های خوبی هم 
در این کارگروه اتخاذ شد که طبق آن مرکز ملی فوتبال ایران 
و زمین شماره دو این مرکز در اختیار پرسپولیس قرار گرفت. 

همه چیز خوب است و من رضایت دارم.«
او درباره آخرین وضعیت شــکایت النصر عربســتان در 
دادگاه CAS و وضعیت عیســی آل کثیر افزود: »این باشگاه 
تنهــا بــرای اینکه تمرکز تیم ما را به هم بزند دائم شــکایت 
می کند. الحمدلله هیچ ســند و مدرکی هــم در اختیار ندارد 
که باشــگاه را متهم کند. اگر النصر مدرکی داشت دست کم 
در یکی از محاکم به نتیجه می رسید. مدیرعامل پرسپولیس 

درباره میزان امیدواری این باشــگاه به بخشــش عیسی آل 
کثیــر عنوان کرد: امیدواریم اتفاق خوبی بیفتد و بتوانیم آل 
 CAS کثیر را در این بازی در اختیار داشته باشیم. هنوز دادگاه
نظر قطعی را نداده و امید داریم تا قبل از یکشنبه خبر خوبی 
بــه ما بدهند.« گفتنی اســت دیــروز پیروز حناچی شــهردار 
تهران با حضور در مرکز ملی فوتبال ایران و ساختمان پِک 
از تمرین سرخ پوشــان در آســتانه اعزام به قطر و حضور در 
فینال لیــگ قهرمانان بازدیــد کرد. حناچی بعــد از حضور 
در تمریــن گفت:»پرســپولیس بــه نمایندگــی از تیم هــای 
باشگاهی ایران در لیگ قهرمانان حضور خواهد داشت. ما 
هم در تمرین حاضر شدیم تا به کادر فنی و بازیکنان دست 
مریزاد و خسته نباشــید بگوییم. برای نماینده ایران آرزوی 
موفقیت دارم امیدوارم با پیروزی برگردند.« او در خصوص 
شــانس پرســپولیس برای قهرمانی در فینال بیان داشــت: 
»شــانس رقابت بالاســت. به غیرت بچه ها امیــدوارم. فکر 
می کنم شــهرداران دیگر هم دوست داشتند به این دو تیم 
کمک کنند چون توجه مردم به دو تیم پایتخت بسیار زیاد 
اســت و همه انتظار دارند این موفقیت ها برای کشور کسب 

شود و نهایت کمک خود را می کنند.«

■ امیدوارم در 
سال ۱۴۰۰ بتوانیم 

همدیگر را ببوسیم 
و در آغوش بکشیم

■ برگزاری 
مسابقات ورزشی 

اتفاق خوبی است 
و باید ادامه یابد

حضور شهردار تهران در تمرین سرخ ها

سمیعی: پرسپولیس در بالاترین سطح هماهنگی و اتحاد است

تمرین ریکاوری تیم فوتبال اســتقلال بعد از تساوی مقابل 
نفت آبادان دیروز در مجموعه ورزشی تهرانسر برگزار شد. 
پیش از شــروع تمریــن محمود فکری، ســرمربی تیم برای 
دقایقــی با شــاگردانش به صحبت پرداخت. گفتنی اســت 
ســیاوش یزدانی با پشت ســر گذاشــتن دوران مصدومیت 
به تمرینات آبی پوشــان اضافه شد اما مهدی قایدی، شیخ 
دیاباتــه، وریــا غفوری و فرشــید اســماعیلی در این جلســه 
تمرینی حضور نداشتند. مهدی سیاه پوش، پزشک استقلال 
دربــاره وضعیــت مصدومان گفت: »خوشــبختانه و بعد از 
معاینات تخصصی صورت گرفته و MRI مشخص شد که 
قایدی مشــکل جدی ندارد و با دو روز اســتراحت، می تواند 
به تمرینات برگردد. وریا غفوری و فرشید اسماعیلی هم از 

چهارشنبه )امروز( در تمرینات حضور پیدا خواهند کرد.«
پرویز مظلومی، سرپرست تیم استقلال دیروز با انتقاد از 
داور دیدار با نفت آبادان به فارس گفت:  »کارشناس داوری 
در مــورد پنالتی واضح نفت آبادان می گوید در قانون جدید 
این صحنه پنالتی نیست. قانون جدید می گوید هر توپی که 
به دست اصابت کند و در داخل محوطه باشد، پنالتی است. 
ظاهراً می خواهند فقط یک تیم خاص قهرمان شود. وقتی 
این مســائل را می بینیم، به شک می افتیم. در بازی با نفت 
آبادان مظلومیت استقلال ثابت شد.« گفتنی است براساس 
حکم کمیته تعیین وضعیت، محمود فکری به پرداخت ۲ 
میلیارد تومان به باشگاه نساجی و همچنین بازگرداندن ۲50 
میلیون تومان بابت دریافتی خود از این باشگاه محکوم شد.

غرامت 2 میلیارد تومانی فکری به نساجی

حامد جیرودی
خبرنگار

امین قاسمی نژاد زننده هر 2 گل شهرخودرو مقابل ذوب آهن

دو روی سکه سیل خوزستان
به نظر می رســد ایجاد یک شــبکه جامع برای جمع آوری آب های ســطحی 
در اهواز حدود 10 هزار میلیارد تومان اعتبار لازم داشته باشد که بدون شک 
از عهده شــهرداری برنمی آید و کمک دولــت می تواند نویدبخش حل این 
مشکل باشد. اگر این اتفاق بیفتد، مردم اهواز می توانند امیدوار باشند طرح 
جامع جمع آوری آب های ســطحی هم همگام با توســعه شــبکه فاضلاب 
پیش برود. اهواز شــهری واقع در دشت است و مانند مشهد و شیراز و تبریز 
نیســت، لذا برای هدایت آب های ســطحی نیازمند سرمایه گذاری بیشتری 
اســت. از ســوی دیگــر در اهــواز  اقدامــات ضربتی که از ســال گذشــته انجام 
شده تاحدی جواب داده ولی قطعاً این راهکارها کوتاه مدت است و ما باید 
مشکل را اساسی حل کنیم. در سیلاب اخیر از 57 نقطه اهواز که در سیلاب 
ســال گذشــته دچار آبگرفتگی شــد تنها در یک منطقه ورود آب به منازل را 
داشــتیم. امیدواریم با مصوبه هیأت دولــت بتوانیم طی هفته آینده کمک 
بلاعوض و تســهیلات خسارت دیدگان را به دست شان برسانیم. نکته دیگر 
آنکه در این بارش ها باید روی دیگر سکه را که رونق کشاورزی و نویددهنده 
کشت پربازده در سال آینده هست را هم ببینیم. به عنوان مثال در سال های 
قبل سطح زیرکشت آبی تابستانه در استان خوزستان 100 هزار هکتار بود اما 
امسال به خاطر بارش های خوب سال گذشته، سطح کشت آبی تابستانه به 
450 هزار هکتار رسید. در پایان باید از صبوری مردم خوزستان تشکر کنم و 

بگویم دولت تا رفع این مشکل در کنارشان خواهد بود.


